
Mødetitel REFERAT 

DN Gentofte Årsmøde   

Sted Byens Hus, Hellerup 

Dato og tid 8. november 2023 kl. 18.00  

Deltagere 

 

Ca. 20 medlemmer af DN Gentofte 

Dagsorden 

 

 

 

1. Valg af dirigent og referent 

2. Bestyrelsens årsberetning  

3. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 

4. Forslag fra medlemmerne 

5. Eventuelt. 

Valg af dirigent 

og referent 

 

Hans Jürgen Stehr blev valgt som dirigent. 

Jens Drejer og Søren Rostock blev valgt som referenter. 

Hans Jürgen konstaterede, at årsmødet var indkaldt i overensstemmelse med DN’s vedtægter. 

Bestyrelsens 

årsberetning  

 

Jacob præsenterede bestyrelsens beretning 2023, der var sendt til medlemmerne i 

nyhedsbrev 26.10.2023.   

Det blev oplyst, at Naturskjulet i Brobæk Mose forventes åbnet 26.11.2023. 

Valg af 

medlemmer og 

suppleanter til 

bestyrelsen 

 

Følgende blev valg til bestyrelsen for en 3-årig periode: 
Lea Gram Jacobi 
Rikke Lyse 
 
Følgende blev valgt som suppleant til bestyrelsen frem til næste årsmøde: 
Søren Rostock 
 
Bestyrelsen konstituerede sig efterfølgende således: 
Jacob Munk – formand 
Ulrik Reeh - næstformand 
Lea Gram Jacobi – bestyrelsesmedlem 
Jens Drejer – bestyrelsesmedlem 
Peter Skov Kragh Halling - bestyrelsesmedlem 
Rikke Lyse - bestyrelsesmedlem  
Suppleant: Søren Rostock 
 

Forslag fra 

medlemmerne 

 

Der var ingen forslag.  

Eventuelt Medlemmer stillede spørgsmål til/kommenterede disse emner: 

- Kildeskovshallens ombygning og ændrede naturområde. Det blev oplyst, at Slots- og 

kulturstyrelsen endnu ikke har givet endelig godkendelse af projektet. 

- I forbindelse med affaldsindsamlinger er der blevet registreret en stigende mængde 

små nikotinposer, især i nærheden af skoler. 

https://gentofte.dn.dk/departments-media/33394/a-rsberetning-2022-23-pdf-261023.pdf


 

- Det gamle akvarium. Det vil blive undersøgt, hvad der skal ske med bygningen med 

det tidligere akvarium. 

- Det blev foreslået, at DN rejser spørgsmålet om forurening fra brændeovne i 

kommunen. 

- Der blev spurgt til kommunens reaktion overfor husejere, der ikke efterkommer krav 

om begrønning af hegn og mure mod offentlig vej. 

- DN vil undersøge hvor mange ”Vilde Haver”, der er i Gentofte, og hvordan det 

udvikler sig. 

- DN vil undersøge, hvordan og i hvilket omfang registreringen af bevaringsværdige 

træer sker. 

- Det blev foreslået, at der oprettes et permanent borgerting omkring udviklingen af 

Lynetteholm. 


